
Společenství vlastníků třída Edvarda Beneše 574 

Zápis z výborové schůze konané dne 22.7.2019. 

Účast výboru: JUDr. Rudolf Ježek, Milan Dufek, Ing. Karel Marek  

Hosté: Karel Anders,  

V Hradci Králové dne 23.7.2019 

Předmět jednání: 

 Výbor projednal návrh smlouvy mezi Statutárním městem HK a SVJ v souvislosti 

s realizací revitalizace Třídy Edvarda Beneše. Zaměřil se na tu část, která se 

bezprostředně týká našeho SVJ a požadavky na zajištění souhlasu k územnímu a 

stavebnímu řízení. Kriticky se postavil k některým formulacím v návrhu smlouvy a 

k předložené dokumentaci včetně termínu.  

 Ježek informoval o jednání s firmou Triplex. Budou vyžádány další podklady pro 

rozhodnutí, zda bude plněno usnesení Shromáždění o rekonstrukci nebo zda toto 

usnesení bude zrušeno a nahrazeno jiným z důvodů možné nehospodárnosti. 

 Ježek informoval o jednání na Městské policii při řešení stížnosti paní Kolářové. Bude 

informovat stěžovatele. 

 Výbor projednal závadu na těsnění na domě, kterou bude reklamovat u zhotovitele 

díla. 

 Výbor projednával možný termín konání Shromáždění vlastníků ke konečnému znění 

smlouvy s městem.   

Usnesení: 
 Ježek – zajistí reklamací těsnění na domě 

 Ježek – zajistí zpětnou vazbu na návrh smlouvy města dle závěru výboru 

 Ježek – bude pokračovat v jednání s firmou Triplex 


